
OTVORENO PISMO PREDSJEDNICI GRADSKOG VIJECA GRADA KNINA

Po5tovana gospodo predsjednice,

12. oiujka 2018. godine odrZali smo 8. (tematsku ) sjednicu Gradskog vijeda Grada Knina.

Sjednicu ste sazvali na moju inicijativu a tema je bila ,, Pobolj5anje sustava vodoopskrbe,
odvodnje i izgradnja uredaja za prodiS6avanje otpadnih voda u gradu Kninu ,,. Sjednicu sam

inicirala iz razloga 5to je projekt odvodnje i puStanja u rad proiistaia otpadnih voda trebao
bitizavrSen poietkom 201,6. godine, a ni nakon dvije godine, poietkom 2018. nije se znalo
Sto je sa projektom. Na sjednici smo od voditelja projekta iz Hrvatskih voda Srilana Dumanida
saznali kako je izgradnja prodistada otpadnih voda zavriena poietkom 2016. godine, ali da se

prodistaE ne moie pustiti u rad zbog uoienog slijeganja podloge na kojoj se nalazi uredaj.

Gospodin Dumani6 tom prilikom obedao je vijednicima kako ie Hrvatske vode uredaj pustiti
u probni rad za mjesec dana i kako ie probni rok trajati 150 dana. Gospodin Dumanii istakao
je i problem kolektora C2L koji prolazi uz tvornicu DIV i moivaru gdje postoji slijeganje i koji
je zbog toga neupotrebljiv i zbog 6ega samo jedna treiina otpadnih voda grada Knina moie
do6i do prodistaia. Rekao je kako 6e se zbog toga morati raditi zaobilazni cjevovod koji 6e iii
tvrdim terenom kako bi cjelokupna kolidina otpadnih voda mogla dodi do prodistaia.
U svezi slijeganja tla rekao je da ako se za tri godine slijeganje ne zaustavi da ie se razmiSljati
o eventualnoj novoj lokac'lji za prodistad otpadnih voda. Puitanje u rad prodistada otpadnih
voda veoma je vaZno za gradane i grad Knin, kako zbog zaitite rijeka Orainice i Krke, tako i

zbog neugodnog smrada koji se Siri iz mofvare gdje se sada izlijevaju otpadne vode grada.

Vaino je izbog 134 milijuna kuna utroSenog javnog novca u projekt. Bila sarn zadovoljna
sjednicom jer sam dobila odgovore Sto je sa projektom, a narodito mije bilo drago Sto je i

potpredsjednik Gradskog vijeia Marinko Tokmaktija i sam na sjednici traZio konkretna
rjeienja u svezi problema s uredajem za prodiS6avanje otpadnih voda. Poito je i sam
gradonaielnik Marko Jeli6 na sjednici izjavio da Grad Knin i Hrvatske vode kontinuirano
suraduju na ovom projektu i da traie optimalno rjeSenje problema, i kako je svima cilj da

ureclaj proradi, odekivala sam brzo pultanje u rad proiistada otpadnih voda i izgradnju novog
cjevovoda kako bi sve otpadne vode mogle dodi do prodistaia. Sada godinu dana kasnije
gospodo predsjednice veoma sam razodarana u svezis tim. Ja, a igradani Knina nemamo
nikakvih informacija nakon godinu dana 5to je sa projektom. Je li izgraden novi cjevovod ? Je

li protistad puSten u probni rad ? Ako je proiistad pu5ten u probni rad, je li probni rad

zavrien ? Kad 6e proiistai biti puiten u redovan rad ? Sto je sa izgradnjom cjevovoda C21 ?

Je li izgradnja uopie potela ? Kad 6e biti zavrSena ? Kao 5to vidite gospodo predsjednice
pitanja je mnogo, a odgovora nema. Ja, a i gradani Knina Zelimo saznati 5to je sa cjevovodom
C2L, 5to je sa protistatem otpadnih voda. Gospodo predsjednice nerna nikakve koristi od
toga ako se glava zabode u pijesak. Problem se neie rijeiitisam od sebe. On ostaje i dalje,
netko ga mora rije5iti. Kako mi izgleda izvrina vlast u gradu Kninu izbjegava se uhvatiti u
koitac s tim problemom, a onda kao jedino rjelenje ostaje da taj problem pokuia rijeiiti
predstavnidko tijelo gradana Knina na korist grada i gradana, a naroiito naiih kraikih
ljepotica Ora5nice i Krke. Po(to sama ne mogu skupiti dovoljan broj potpisa gradskih

vije6nika za sazivanje tematske sjednice, ponovo apeliram na vas gospodo predsjednice da
iskoristite svoje ovlasti po Poslovniku Gradskog vije6a Grada Knina i sazovete tematsku
sjednicu ,, Poboljlanje sustava vodoopskrbe, odvodnje i izgradnja uredaja za proiiSdavanje

otpadnih voda u gradu Kninu ,, Trenutno ne vidim drugu politidku snagu u gradu Kninu osim
Gradskog vije6a koja bi mogla napokon ovaj tako vaZan projekt dovestido kraja.


